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Protokół nr 56/2023 

posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów 

z 23 sierpnia 2023 r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, p. Marek Chyl otworzył posiedzenie 

Komisji Budżetu i Finansów Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz przywitał 

Członków Komisji i pozostałych uczestników posiedzenia. Następnie stwierdził wymagane 

quorum.  

 

Obecni Członkowie Komisji:  

1. Chyl Marek – Przewodniczący Komisji, 

2. Jaskulska Sylwia, 

3. Kazimierczuk Marcin, 

4. Kierozalski Grzegorz,  

5. Kuchciński Marcin, 

6. Politewicz Tadeusz, 

7. Piwowarczyk Marcin, 

8. Rudnik Dariusz.  

 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Członkowie Komisji otrzymali 

zaktualizowany porządek posiedzenia uzupełniony o projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Nidzica. Następnie zaproponował zmianę kolejności 

rozpatrywanych informacji dot. bieżącej sytuacji podmiotów leczniczych. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

zaktualizowany porządek posiedzenia.  

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu porządek obrad kształtował się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej poniższych podmiotów leczniczych: 

a. Wojewódzka Stacja Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, 

b. Wojewódzki Ośrodek Medycyny Pracy w Olsztynie.  
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych, w tym: 

a. projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2023-2037, 

b. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2023 rok, 

c. projektu uchwały w sprawie udzielenia Związkowi Gmin Warmińsko-

Mazurskich pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

na dofinansowanie w 2023 r. działań w zakresie kultury, 

d. projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Iłowo-Osada pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2023 r. zadań  
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w zakresie kultury realizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury  

i Sportu w Iłowie-Osadzie, 

e. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Nidzica. 

5. Przyjęcie Protokołu nr 55/2023 z 21 czerwca 2023 r.   

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

3. Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej poniższych podmiotów leczniczych 

 

a. Wojewódzka Stacja Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie 

 

Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, p. Marek 

Myszkowski korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawił działalność Wojewódzkiej 

Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, która jest samodzielnym publicznym zakładem 

opieki zdrowotnej wyspecjalizowanym w udzielaniu pomocy medycznej w stanach nagłych,  

zagrażających życiu lub zdrowiu oraz poszkodowanym w wypadkach, katastrofach, jak 

również w wyniku klęsk żywiołowych. Dodał, że organem założycielskim ww. placówki jest 

Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Wyjaśnił, że system państwowego 

ratownictwa medycznego reguluje ustawa z 8 września 2006 roku o Państwowym 

Ratownictwie Medycznym. Zwrócił uwagę, iż zespoły ratownictwa medycznego dzielą się  

na zespół specjalistyczny (trzyosobowy z lekarzem w składzie) oraz zespół podstawowy  

(dwu - lub trzyosobowy, bez lekarza). Na terenie województwa warmińsko-mazurskiego 

działają 83 zespoły ratownictwa medycznego, w tym 12 zespołów specjalistycznych, 65 

zespołów podstawowych, 5 karetek wodnych działających w sezonie letnim oraz 1 motocykl.  

 

Radny Tadeusz Politewicz zapytał, czy karetki wodne funkcjonują na Wielkich 

Jeziorach Mazurskich.  

 

Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, p. Marek 

Myszkowski potwierdził, że karetki wodne działają na Wielkich Jeziorach Mazurskich  

i dodał, iż w okresie letnim funkcjonują one całodobowo. Kontynuując omawianie prezentacji 

wskazał, że obszar działania WSPR obejmuje miasto Olsztyn oraz przyległe gminy. Następnie 

przedstawił zasoby WSPR: 1 zespół specjalistyczny i 7 zespołów podstawowych w mieście 

Olsztyn, 1 zespół podstawowy w Barczewie, 1 motocykl oraz karetka dla noworodków 

(niebędąca w systemie Państwowego Ratownictwa Medycznego). W dalszej części 

wystąpienia przedstawił stan zatrudnienia i zwrócił uwagę na działalność WSPR, tj. nocna 

świąteczna opieka zdrowotna, transporty medyczne i sanitarne, Warmińsko-Mazurska Szkoła 

Ratownictwa Medycznego, Stacja Kontroli Pojazdów, Stacja Paliw oraz Myjnia.  

 

Radny Tadeusz Politewicz zapytał, w jakim wieku są zatrudnieni lekarze.  

 

Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, p. Marek 

Myszkowski wskazał, że brakuje lekarzy w zespołach specjalistycznych i głównie zatrudniani 

są starsi lekarze, ponieważ młodzi lekarze nie wykazują zainteresowania pracą w tym 

zakresie.  Kontynuując przedstawił sytuację finansową WSPR, w tym strukturę przychodów 

i kosztów rodzajowych (m.in. amortyzacja, zużycie materiałów i energii, usługi obce, w tym 

dla współrealizatorów umowy z NFZ w ramach Konsorcjum, usługi medyczne (umowy 

kontraktowe),  podatki, opłaty i wynagrodzenia) według stanu na koniec I półrocza 2023 r.  

Zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi o wynagrodzenia, to budżet na ten cel każdego roku wzrasta  

z  uwagi na wzrost minimalnego wynagrodzenia. 
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Radny Tadeusz Politewicz zapytał, czy WSPR otrzymuje wyrównania  

do wynagrodzeń.  

 

Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, p. Marek 

Myszkowski wyjaśnił szczegóły w tym zakresie i dodał, że finansowanie odbywa się m.in.  

na podstawie  ryczałtów dobowych za karetkę specjalistyczną i dobową. Podkreślił,  

że w swojej działalności starają się dostosowywać koszty do przychodów, w związku  

z powyższym nie zanotowali strat i mają zachowaną płynność finansową.  Podziękował  

za wsparcie finansowe ze strony samorządu województwa i wskazał, że otrzymane wsparcie 

pozwala na realizowanie nowych inwestycji w WSPR. Następnie wymienił realizowane 

inwestycje  w poszczególnych latach, tj.: 

 rok 2020: 

- przebudowa budynku „B” na potrzeby szkoleniowe i administracyjne WSPR – (samorząd 

województwa, EFFR, środki własne), 

- zakup ambulansu noworodkowego – (samorząd województwa), 

rok 2021: 

- zakup 5 ambulansów – (RPO, EFRR, Ministerstwo Zdrowia), 

- zakup 3 defibrylatorów – (Ministerstwo Zdrowia), 

- motocykl ratunkowy – (środki własne). 

Kolejno wskazał, że Wojewódzka Stacja Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie w 2022 

roku dzięki środkom z dotacji celowej ze środków budżetu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego zrealizowała następujące zadania inwestycyjne: 

- dostawa oraz montaż instalacji fotowoltaicznej, 

- zakup urządzenia do kompresji klatki piersiowej. 

 

Ponadto w 2022 roku zakupiono krzesełka kardiologiczne z elektrycznym systemem 

płozowym. Następnie zapoznał zebranych z realizowanymi zadaniami inwestycyjnymi  

w 2023 roku: 

- przebudowa części budynku magazynowo - warsztatowego (budynek „C”) na magazyn 

leków (umowa dotacji celowej ze środków budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

na rok 2023),  

- zakup ambulansu noworodkowego wraz z inkubatorem i wyposażeniem medycznym.   

 

 

Radny Marcin Kazimierczuk zapytał, czy karetki wodne podlegają Szpitalowi 

Powiatowemu im. Jana Pawła II w Bartoszycach.  

 

Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, p. Marek 

Myszkowski wyjaśnił, że cztery karetki znajdują się w Szpitalu Powiatowym im. Jana  

Pawła II w Bartoszycach, a jedna w Powiatowym Szpitalu im. Władysława Biegańskiego  

w Iławie. 

 

Radny Dariusz Rudnik zwrócił uwagę, że posiadanie motocykla ratowniczego jest 

bardzo dobrym rozwiązaniem. Zapytał, czy nie warto rozwijać działalności w tym kierunku.  

 

Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, p. Marek 

Myszkowski  potwierdził, że posiadany motocykl to bardzo dobre rozwiązanie, ponieważ  

jako pierwszy pojawia się na miejscu zdarzenia. Następnie omówił kwestię związaną  

z posiadaniem motocykli.  

 

Radny Dariusz Rudnik zapytał, gdzie użytkowany jest wspomniany motocykl.  
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Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, p. Marek 

Myszkowski  poinformował, iż motocykl znajduje się  w bazie Wojewódzkiej Stacji 

Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie i  jest wykorzystywany w dni powszednie podczas 

wzmożonego ruchu ulicznego.  

 

Przewodniczący Komisji odniósł się do wykorzystywanej instalacji fotowoltaicznej, 

pytając, w jakim zakresie  pokrywa ona  potrzeby energetyczne.  

 

Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, p. Marek 

Myszkowski wyjaśnił, iż zgodnie z założeniami, instalacja powinna rocznie wyprodukować 

około 50 MWh. Dodał także, że zaplanowano kolejne inwestycje związane z instalacją 

fotowoltaiczną.  
 

Przewodniczący Komisji zapytał również, czy są produkowane ratownicze samochody 

elektryczne.  
 

Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, p. Marek 

Myszkowski,  w nawiązaniu do zgłoszonego pytania poinformował, iż aktualnie nie ma 

takich pojazdów, ale niewykluczone, że w przyszłości pojawią się tego typu samochody.  

 

 

b. Wojewódzki Ośrodek Medycyny Pracy w Olsztynie 

 

Dyrektor Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy w Olsztynie, p. Przemysław 

Gawroński korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawił działalność Wojewódzkiego 

Ośrodka Medycyny Pracy w Olsztynie, którą reguluje Ustawa o służbie medycyny pracy. 

Wskazał, że do głównych działań należy nadzór nad podstawowymi jednostkami służby 

medycyny pracy. Ponadto zaznaczył, że medycyna pracy jest jednym z obszarów działalności 

komercyjnej, utrzymuje się ze środków wypłacanych przez pracodawców i nie jest 

finansowana w ramach Narodowego Funduszu Zdrowia. Zwrócił uwagę, że zadania statutowe 

WOMP wyróżniają się tym, że są udzielane konsultacje podstawowym jednostkom służby 

medycyny pracy. Dodatkowo Ośrodek zajmuje się odwołaniami od orzeczeń wydanych przez 

podstawowe jednostki służby medycyny pracy. Ponadto w swojej działalności ma także 

badanie  kierowców, którzy zostali zatrzymani za jazdę pod wpływem alkoholu lub innych 

środków, a także badaniem osób, które zostały skierowane przez wydziały komunikacji  

ze względu na stan zdrowia. Dodał, iż zajmują się także orzecznictwem w zakresie chorób 

zawodowych. 

W dalszej części swojego wystąpienia Dyrektor przedstawił sytuację finansową  

placówki i nadmienił, że większość środków stanowi działalność komercyjna oparta  

na umowach z zakładami pracy. Ponadto wskazał, że część działań wynikających  

z obowiązujących przepisów prawa, za które odpowiada Wojewódzki Ośrodek Medycyny 

Pracy, finansowanych jest ze środków samorządu województwa, w tym m.in.. wymagane do 

szkół badania uczniów.  Następnie przeszedł do omówienia struktury przychodów i kosztów, 

zwracając uwagę, że na przychody ze sprzedaży składa się: 

- działalność komercyjna,  

- działalność statutowa (Urząd Marszałkowski), 

- sprzedaż NFZ szczepienia SARS COV-2,  

- sprzedaż NFZ szczepienia Grypa,  

- sprzedaż Projekt UE Copernicus,  

- PROGRAM 40 + (wskazał, że z tego tytułu nie mają przychodów, ponieważ faktury mogą 

wystawić jedynie laboratoria, natomiast podmioty lecznicze nie mogą tego robić), 
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- sprzedaż usług.  

Kolejno zapoznał zebranych z kosztami działalności operacyjnej (m.in. amortyzacja, zużycie 

materiałów i energii, usługi obce, wynagrodzenia). Wskazał, że Ośrodek utrzymuje płynność  

finansową. Następnie zapoznał zebranych z  inwestycjami i wymienił min. montaż instalacji 

fotowoltaicznej, który w części został pokryty z dotacji z samorządu województwa. Wskazał 

również, że w planach jest uruchomienie gabinetu fizjoterapii (trwają rozmowy, żeby 

działalność gabinetu była nie tylko na zasadach komercyjnych i są szanse żeby dostać 

kontrakt  w przyszłym roku). Ponadto planuje się doposażenie posiadanego sprzętu do RTG. 

W dalszej części przedstawił strukturę zatrudnienia (pracownicy administracyjno-biurowi, 

lekarze, pielęgniarki, rejestratorki i sekretarki medyczne, technicy i psychologowie).  Zwrócił 

uwagę, że problem stanowi znalezienie lekarzy, którzy chcieliby zostać zatrudnieni  

na podstawie  umowy o pracę, dlatego też większość umów stanowią umowy kontraktowe.  

 

W dalszej części Członkowie Komisji oraz Dyrektor Wojewódzkiego Ośrodka 

Medycyny Pracy podjęli dyskusję dot. badań wykonywanych na rzecz szkół.  

 

Radny Marcin Kazimierczuk odniósł się do kwestii badań zlecanych przez szkoły  

i  zwrócił  uwagę, że w bieżącym roku może być większe obłożenie, ponieważ do szkół 

zostaną przyjęte dwa roczniki.  

 

Członek Zarządu Województwa , p. Sylwia Jaskulska zapytała m.in. o to,  ile osób 

dziennie badanych jest w placówce.  Ponadto zapytała również, czy poza otwarciem zakładu 

fizjoterapii, planowane są inne inwestycje.  

 

Dyrektor Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy w Olsztynie, p. Przemysław 

Gawroński odpowiedział, że średnio wystawianych jest dziennie 80-100 orzeczeń. 

Poinformował, że w planach jest również zakup dostawki do posiadanego sprzętu RTG. 

 

W związku z brakiem innych pytań, Przewodniczący Komisji zamknął punkt  

i przeszedł do realizacji porządku obrad.  

 

4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych: 

 

a. projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2023-2037 

 

b. projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2023 rok 

 

Skarbnik Województwa  poinformowała, że w ramach projektu uchwały w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 

2023-2037, w wyniku aktualizacji zapisów w związku z planowanymi korektami budżetu na 

2023 rok, nowe brzmienie otrzymuje załącznik pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2023-2037” oraz załącznik pn. „Wykaz 

przedsięwzięć realizowanych przez Województwo Warmińsko-Mazurskie w latach 2023-

2032”. Wskazała, że wprowadzono nowe przedsięwzięcia wieloletnie planowane do realizacji 

przez Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej pn. „Spójna Polityka Społeczna Warmii  

i Mazur”  oraz  przedsięwzięcie realizowane przez Departament Kultury i Edukacji  

pn. „Dostosowanie zamku kapituły warmińskiej w Olsztynie do obowiązujących wymogów  

z zakresu ochrony przeciwpożarowej”. Dodała, że wprowadzenie ww. przedsięwzięcia 

dokonuje się w związku z przekwalifikowaniem zadania z jednorocznego na wieloletnie 

 i zabezpieczeniem środków w roku 2024.  Wskazała, że zaproponowano również 



6 

przesunięcia w roku 2023 pomiędzy limitami wydatków bieżących i majątkowych w ramach 

przedsięwzięcia realizowanego przez Mazurski Park Krajobrazowy.   

W dalszej części wypowiedzi Skarbnik Województwa poinformowała m.in.,  

że w ramach projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2023 rok  proponuje się zwiększenie planu dochodów i planu wydatków oraz 

zmiany  w planie wydatków. Zapewniła, że dokonywane zmiany nie mają wpływu na wynik 

budżetu. Nadmieniła także, że w wyniku powyższych zmian, nowe brzmienie otrzymuje 

załącznik pn. „Zestawienie planowanych kwot dotacji dla podmiotów należących do sektora 

finansów publicznych udzielanych z budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego”, 

załącznik pn. „Zestawienie planowanych kwot dotacji dla podmiotów niezaliczanych  

do sektora finansów publicznych udzielanych z budżetu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w 2023 roku”, załącznik pn. „Dochody i wydatki związane z realizacją zadań 

 z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami w 2023 

roku” oraz załącznik pn. „Zadania inwestycyjne (roczne i wieloletnie) przewidziane  

do realizacji w 2023 roku”. Kolejno wyjaśniła, że  w wyniku otrzymanej pomocy finansowej 

zwiększa się plan dochodów i plan wydatków w związku z utrzymaniem i rozwojem ośrodka 

przetwarzania danych. Ponadto zwiększa się plan dochodów i plan wydatków z tytułu dotacji 

zwróconych przez beneficjentów Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego  na lata 2014-2020. Dodała, że środki te zostaną zwrócone  

na rachunek Ministerstwa Funduszy i Polityki Regionalnej. Kontynuując wskazała,  

że zwiększa się plan dochodów z tytułu noty obciążeniowej PLL LOT oraz zwiększa się plan 

wydatków z przeznaczeniem na zakup usług promujących województwo podczas Gali boksu 

zawodowego w Mrągowie oraz finału turnieju „Ogólnopolski Turniej LZS Piłkarska Kadra 

Czeka – 39. Finał Ostróda”.  

 

Radny Marcin Piwowarczyk zapytał o szczegóły związane z notą obciążeniową  PLL 

LOT.  

 

Skarbnik Województwa wyjaśniła, że sprawa dotyczy niewywiązania się  

z postanowień umowy przez PLL LOT. 

  

Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński  w uzupełnieniu wskazał,  

że chodzi o niewykonanie wszystkich obowiązków zawartych w umowie promocyjnej.  

 

Skarbnik Województwa kontynuując poinformowała, że zwiększa się plan dochodów 

i plan wydatków w związku z planowanym rozpoczęciem realizacji projektu „Spójna Polityka 

Społeczna Warmii i Mazur”. Ponadto zwiększa się plan dochodów i plan wydatków  

w związku z decyzjami Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększającymi plan dotacji 

celowych dla Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego przyznanych  

na opracowanie aktualizacji Programu ochrony powietrza dla strefy warmińsko-mazurskiej. 

Zmniejszeniu ulega także plan dochodów i plan wydatków w związku z decyzjami  

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszającymi plan dotacji celowych dla Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego przyznanych na opracowanie Programu ochrony 

środowiska przed hałasem dla województwa warmińsko-mazurskiego. Nadmieniła,  

że w wyniku rozliczenia wydatków niewygasających, zwiększa się plan dochodów i plan 

wydatków z przeznaczeniem na promocję za granicą postaci i dorobku Mikołaja Kopernika 

oraz jego związku z  regionem Warmii i Mazur. Dodała także, że  w parkach krajobrazowych  

dostosowuje się plan dochodów i wydatków do bieżących potrzeb poprzez przesunięcie 

środków z paragrafów bieżących na paragrafy majątkowe.     

W dalszej części wystąpienia Skarbnik Województwa przedstawiła zmiany w planie 

wydatków. Zaznaczyła, że dotyczą one m.in. przeniesienia środków między działami, 

paragrafami w celu dostosowania zapisów do bieżących potrzeb Departamentów Urzędu 



7 

Marszałkowskiego i podległych jednostek. Dodała, że wspomniane zmiany nie powodują 

zwiększenia kwoty wydatków. Następnie Skarbnik Województwa zwróciła uwagę, że 

rozdysponowuje się część  rezerwy celowej  na zabezpieczenie udziałów własnych instytucji 

kultury do projektów współfinansowanych środkami zewnętrznymi na zadanie pn. „Zakup 

wyposażenia na potrzeby działalności kulturalnej Muzeum Kultury Ludowej  

w Węgorzewie”. Zwróciła uwagę, że zadanie uzyskało dofinansowanie ze środków Ministra 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego.  W dalszej części Skarbnik Województwa dodała, 

 że pozostałe zmiany dokonuje się w załączniku pn. „Zestawienie planowanych kwot dotacji 

dla podmiotów należących do sektora finansów publicznych udzielanych z budżetu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2023 roku” oraz w załączniku do uchwały  

pn. „Zadania inwestycyjnie (roczne i wieloletnie) przewidziane do realizacji w 2023 roku”, 

w ramach których dokonuje się zmiany nazw zadań inwestycyjnych. 

 

Radny Marcin Kazimierczuk poprosił o informację na temat konieczności zwrotu 

dotacji przez beneficjentów Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020.  

 

Skarbnik Województwa wyjaśniła, że sprawa dot. dotacji zwróconych przez 

beneficjentów Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-

2020 wraz z odsetkami, w związku z wykrytymi nieprawidłowościami. Dodała, że kwota 

zwrotu wynosi 5 tys. zł.   

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2023-2037. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 

 

Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 1 

 

Następnie Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w  budżecie Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2023 

rok. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 

 

Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 2 

 

c. projekt uchwały w sprawie udzielenia Związkowi Gmin Warmińsko-

Mazurskich pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

na dofinansowanie w 2023 r. działań w zakresie kultury 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska poinformowała, 

że Związek Gmin Warmińsko-Mazurskich otrzymał  pomoc finansową w wysokości 

40 tys. zł na zadania w zakresie kultury, a następnie  zawnioskował o zwiększenie kwoty 

dotacji na organizację koncertów muzyki kameralnej skierowanych do turystów  

i mieszkańców regionu. Dodała, że w związku z rezygnacją z realizacji zadania przez gminę 

Miasto Braniewo, przenosi się środki  w wysokości 25 tys. zł dla Związku Gmin Warmińsko-

Mazurskich na zadanie „Muzyka europejska w zabytkach i przyrodzie Warmii i Mazur - 

koncerty kameralne”. Wskazała, że koncerty będą realizowane w Braniewie, Gietrzwałdzie, 

Iławie, Mrągowie, Nowym Mieście Lubawskim oraz Olsztynku.  
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Radny Marcin Kazimierczuk zapytał, z  jakiego projektu zrezygnowało Braniewo.  

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska wyjaśniła,  

że planowano organizację  koncertu z okazji obchodów Roku Mikołaja Kopernika,  

ale z uwagi na brak otrzymania dodatkowych środków na ten cel, kwota w wysokości  

25 tys. zł uzyskana z samorządu województwa była niewystarczająca.   

 

Radny Marcin Kazimierczuk zapytał, w ramach jakich źródeł przekazywana jest 

pomoc finansowa w wysokości 25 tys. zł.  

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska wyjaśniła,  

iż jest to pomoc finansowa pomiędzy samorządami.  

 

Radny Marcin Piwowarczyk zapytał, jakiego rodzaju organizowane są koncerty.  

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska wskazała,  

że jest to muzyka kameralna i koncerty odbywają się m.in. w kościołach oraz obiektach 

zabytkowych.   

  

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia Związkowi Gmin Warmińsko-

Mazurskich pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2023 r. 

działań w zakresie kultury. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 3 

 

 

d.  projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Iłowo-Osada pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2023 r. zadań  

w zakresie kultury realizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury  

i Sportu w Iłowie-Osadzie 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska poinformowała, 

że w ramach powyższego projektu uchwały proponuje się wsparcie w kwocie 25 tys. zł  

z przeznaczeniem na organizację wydarzeń m.in. Ogólnopolskiego Festiwalu Twórczości 

Religijnej FERA 2023, corocznego wydarzenia pod nazwą „Wspólne kolędowanie” oraz 

zakupu umundurowania dla członków orkiestry dętej funkcjonującej przy Gminnym Ośrodku 

Kultury i Sportu w Iłowie-Osadzie.   

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Iłowo-Osada pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2023 r. zadań  

w zakresie kultury realizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury i Sportu w Iłowie-

Osadzie. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 4 
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e. projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nidzica 

 

Dyrektor Departamentu Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej, p. Katarzyna 

Koplińska poinformowała, że Burmistrz Nidzicy zwrócił się z prośbą o udzielenie Gminie 

pomocy finansowej w związku z pożarem  domu wielorodzinnego w miejscowości Pawliki. 

W wyniku pożaru, całkowitemu zniszczeniu uległo mieszkanie należące do trzyosobowej 

rodziny. Mając na uwadze pilne potrzeby finansowe Gminy zaproponowano przekazanie  

ww. Gminie pomocy finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 3 tys. zł  

z przeznaczeniem na zadanie własne Gminy z zakresu pomocy społecznej. 

 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nidzica. 

 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 5 

 

5. Przyjęcie Protokołu nr 55/2023 z  21 czerwca 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do Protokołu. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl, zarządził 

głosowanie nad przyjęciem Protokołu. 

Za przyjęciem Protokołu nr 55/2023 z 21 czerwca 2023 r. głosowało 7 Członków 

Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

6. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnik Województwa, p. Aleksandrę 

Waszkiewicz o przedstawienie zakresu autopoprawek do projektu uchwały w sprawie  zmian 

w budżecie Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2023 rok oraz do projektu uchwały 

 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na lata 2023-2037. 

 

Skarbnik Województwa, p. Aleksandra Waszkiewicz poinformowała,  

że autopoprawki obejmują wyłącznie przesunięcia wewnętrzne w budżecie, które nie 

powodują zmiany wyniku budżetu. Ponadto w ramach proponowanych zmian nie wprowadza 

się nowych zadań inwestycyjnych oraz nie rozdysponowuje się wolnych środków.  Dodała, że 

zmiany dotyczą m.in. korekt na zadaniach inwestycyjnych realizowanych przez  Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Olsztynie. Ponadto proponowane zmiany mają związek z koniecznością 

dostosowania budżetu do uzyskanych środków zewnętrznych, tj.:  

- zmniejszenie planu dochodów i planu wydatków w związku z dostosowaniem 

poziomu dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg do przewidywanego 

wykonania wydatków z tytułu realizacji zadań inwestycyjnych pn.: „Rozbudowa drogi 

wojewódzkiej nr 604 na odcinku Robaczewo-Drogowy Odcinek Lotniskowy–Wielbark” oraz 

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 513 na odcinku Lidzbark Warmiński-Wozławki”,  

- zmniejszenie planu dochodów i planu wydatków w związku z  dostosowaniem 

poziomu dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji 

Strategicznych do przewidywanego wykonania wydatków na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. „Modernizacja drogi wojewódzkiej nr 527 na odcinku granica 
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województwa – Kwietniewo – nazwa zadania: Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 527  

na odcinku granica województwa – Kwietniewo”.   

Kontynuując wskazała, że zmiany dotyczą inwestycji drogowych w ramach środków  

z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego i obejmują dostosowanie poziomu 

dofinansowania na inwestycjach dot. rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 527 na odcinku 

Morąg-Bramka, rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 527 na odcinku Łukta-Olsztyn oraz 

rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 512 na odcinku Pieniężno-Bartoszyce.  

Ponadto w ramach proponowanych zmian ma miejsce: 

-  zwiększenie planu dochodów i planu wydatków w związku z przystąpieniem do realizacji 

projektu grantowego pn. „Cyfrowe Województwo – Rozwój cyfrowy oraz wzmocnienie 

cyfrowej odporności na zagrożenia Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego”, 

- zwiększenie planu dochodów i wydatków w związku z uzyskaniem dotacji celowej  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie  

na zadanie inwestycyjne realizowane przez  Zespół Parków Krajobrazowych w Jerzwałdzie.  

 

W dalszej części wystąpienia Skarbnik Województwa poinformowała, że zmiany  

w planie wydatków mają na celu  dostosowanie zapisów do bieżących potrzeb 

Departamentów Urzędu Marszałkowskiego i podległych jednostek. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował, że  w związku z tym, iż autopoprawki zostały 

omówione i będą przekazane radnym po podjęciu ich przez Zarząd Województwa,  nie ma 

potrzeby zwoływania Komisji w dniu sesji.  

 

Członkowie Komisji  wyrazili zgodę.  

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl podziękował 

Radnym i  Dyrektorom za udział w obradach. Następnie zamknął posiedzenie Komisji 

Budżetu i Finansów w dniu 23 sierpnia 2023 r. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

    Budżetu i Finansów 

 

                    Marek Chyl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

 

Sylwia Wiśniewska 

 

 



11 

 

Załącznik nr 1 

do Protokołu nr 56/2023 

posiedzenia Komisji Budżetu  

i Finansów, 23.08.2023 r. 

 

 

Uchwała Nr 56/380/23 

Komisji Budżetu i Finansów 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 sierpnia 2023 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2023-2037. 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego (Dz. Urz. Woj. 

Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 Budżetu i Finansów 

 

          Marek Chyl 
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Załącznik nr 2 

do Protokołu nr 56/2023 

posiedzenia Komisji Budżetu  

i Finansów, 23.08.2023 r. 

 

Uchwała Nr 56/381/23 

Komisji Budżetu i Finansów 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 sierpnia 2023 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2023 rok. 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego (Dz. Urz. Woj. 

Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 Budżetu i Finansów 

 

          Marek Chyl 
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Załącznik nr 3 

do Protokołu nr 56/2023 

posiedzenia Komisji Budżetu  

i Finansów, 23.08.2023 r. 

 

Uchwała Nr 56/382/23 

Komisji Budżetu i Finansów 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 sierpnia 2023 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie udzielenia Związkowi Gmin Warmińsko-

Mazurskich pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie  

w 2023 r. działań w zakresie kultury. 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego (Dz. Urz. Woj. 

Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 Budżetu i Finansów 

 

          Marek Chyl 
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Załącznik nr 4 

do Protokołu nr 56/2023 

posiedzenia Komisji Budżetu  

i Finansów, 23.08.2023 r. 

 

Uchwała Nr 56/383/23 

Komisji Budżetu i Finansów 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 sierpnia 2023 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Iłowo-Osada pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2023 r. zadań  

w zakresie kultury realizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury i Sportu  

w Iłowie-Osadzie. 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego (Dz. Urz. Woj. 

Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 Budżetu i Finansów 

 

          Marek Chyl 
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Załącznik nr 5 

do Protokołu nr 56/2023 

posiedzenia Komisji Budżetu  

i Finansów, 23.08.2023 r. 

 

Uchwała Nr 56/384/23 

Komisji Budżetu i Finansów 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 sierpnia 2023 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nidzica. 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego (Dz. Urz. Woj. 

Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 Budżetu i Finansów 

 

          Marek Chyl 

 

 


